

立德树人

办好人民满意的教育之实践探索

——天津广播电视大学毕业生和用人单位满意度调查综述 姚 军 丁 刚(1)

产教融合视域下技能型人才敬业度提升的路径研究

——基于个人与工作动态的契合度 常万新 胡彩霞 田 楠(5)

开放大学课程思政模式的探索与思考 张佳昊 李韩栋(10)

本刊专稿

转型发展中的开放大学实施老年教育现状评析 阎 兵 李 莉(14)

日本高校举办老年教育的经验及启示 孙 平 董 编(20)

开放大学论坛

开放大学学位英语教学现状分析与对策研究 王晓丹(25)

试论开放大学教师学术领导力的培育 管伶俐(33)

教学研究

- 应用型人才培养目标指导下的行政管理专业课程体系构建研究 齐海丽(40)
- 移动互联环境下职业大学英语多元读写拓展能力的培养 周云倩 崔巍(44)
- 大规模线上教学背景下大学英语混合式教学模式研究 王希崢(48)

老年教育

- 天津老年教育发展特色及创新研究 阎妍 鲁士发(53)
- 智能化老年教育场景分析与探索 孙涵 杨晓琴(58)

职业教育与培训

- 基于 BIM 技术的高职院校人才培养策略研究 杜鹏(64)
- 滨海职业教育集团服务全民终身学习的实践探索 王淑文(68)

教育观察

- 高校外语教师职业能动性的内涵探究 高立霞 展素贤(72)

Main Contents

Moral Education

- Practice and Exploration of Distance Education to the Satisfaction of the People Yao Jun(et. al.)(1)
- Research on the Path of Promoting the Engagement of Skilled Talents from the Perspective of Industry and Education Integration Chang Wanxin(et. al.)(5)
- Exploration and Reflection on the Mode of Course for Ideological and Political Education of Open University Zhang Jiahao(et. al.)(10)

Special Feature

- On the Implementation of Elderly Education of Open University under the Background of Active Aging Yan Bing(et. al.)(14)
- The Experience and Enlightenment of Elderly Education of Japanese Universities Sun Ping(et. al.)(20)

Open University Forum

- Analysis of the Current Situation of Degree English Teaching and Countermeasures in Open Universities Wang Xiaodan(25)
- On the Cultivation of Teachers' Academic Leadership of Open University Guan Lingli(33)

Teaching and Research

- Research on the Curriculum System Construction of Administration Major under the Guidance of Applied Talents Cultivation Objective Qi Haili(40)
- On the Cultivation of Vocational College English Multiple Reading and Writing Abilities under the Mobile Internet Environment Zhou Yunqian(et. al.)(44)
- Research on the Blended Teaching Mode of College English Teaching under the Background of Large-Scale Online Education Wang Xizheng(48)

Elderly Education

- Research on the Development Characteristics and Innovation of Elderly Education of Tianjin Yan Yan(et. al.)(53)
- Analysis and Exploration of Intelligent Elderly Education Scene Sun Han (et. al.)(58)

Vocational Education and Training

- Research on Talent Training Strategy of Higher Vocational Colleges Based on BIM Technology Du Peng(64)
- Practice Exploration of Binhai Vocational Education Group Serving the Lifelong Learning of the Whole People Wang Shuwen(68)

View on Education

- On the Connotation of Professional Initiative of University Foreign Language Teachers Gao Lixia(et. al.)(72)